



العرفة الإسلامية للتجارة والصناعة والزراعة
Islamic Chamber of Commerce, Industry & Agriculture
La Chambre Islamique de Commerce d'Industrie et d'Agriculture

التاريخ: ٥ مايو ٢٠٢٠م

إشارتنا: 51/MEM/2020/ 0185

**ALL MEMBER INSTITUTIONS OF
ICCIA**

إلى/ جميع المؤسسات الأعضاء في
العرفة الإسلامية للتجارة والصناعة والزراعة

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته..

The General Secretariat of the Islamic Chamber of Commerce, Industry and Agriculture presents its compliments to all the Honorable Member Institutions and wishes to inform that it received a letter from the Federation of UAE Chambers of Commerce and Industry stating that the Ras Al Khaimah Chamber of Commerce and Industry has transformed all its services electronically, including Certificates of Origin and attestations as well as the ratification of membership and verification of the signature through barcode scanning or by e-link

تهدي الأمانة العامة للعرفة الإسلامية للتجارة والصناعة والزراعة أطيب تحياتها وتمنياتها إلى جميع المؤسسات الأعضاء الموقرة وتود الإشارة إلى تلقيها خطاب من اتحاد غرف التجارة والصناعة في دولة الإمارات العربية المتحدة يفيد عن قيام غرفة تجارة وصناعة رأس الخيمة بتحويل كافة خدماتها إلكترونياً بما فيها شهادات المنشأ والتصديقات ومرفقاتها مختومة ومصدقة إلكترونياً وكذلك التصديق على العضوية وصحة التوقيع من خلال مسح الباركود أو عن طريق الرابط الإلكتروني التالي:

<https://www.rakchamber.ae/gateway.php#/app/membership/login>

For more information, contact Mr. Ahmed Al Sharhan, Head of Certificates of Origin and Attestation at the following address:

المزيد من المعلومات يمكن التواصل مع السيد أحمد الشرهان ، رئيس قسم شهادات المنشأ والتصديق على هاتف أو بريد إلكتروني التالي:

Tel No. 0097172070268

E-mail: alsharhan@rakchamber.ae

The General Secretariat of the Islamic Chamber requests circulation of this information to your members, especially to those who have trade relations with the Ras Al Khaimah Chamber or the UAE in general, and also takes this opportunity to renew to all its Honorable Members the assurances of its highest appreciation.

وتأمل الأمانة العامة للعرفة الإسلامية في تعميم هذه المعلومات على أعضائكم خاصة من لهم علاقات تجارية مع غرفة رأس الخيمة أو دولة الإمارات العربية المتحدة بوجه عام، وتنتهز هذه الفرصة لتعرب لجميع المؤسسات الأعضاء الموقرة عن فائق تقديرها وإحترامها.



العرفة الإسلامية للتجارة والصناعة والزراعة الأمانة العامة

General Secretariat of the Islamic Chamber of Commerce, Industry and Agriculture